

請 求 停 止 延 期 執 行 聲 請 表

Application for Suspending/Postponing the Execution

案號： 年度 字第 號 股別：
Case No.: year zhi No. Section:

聲請人(即受刑人) 姓 名 Applicant (Sentenced Person) Name	性別 Gender	出生年月日 Date of Birth	國民身分證統一編號/ 護照號碼/居留證號 National ID No./ Passport No./ Alien Resident Certificate No.	職業 Occupation
住 址 Address		電 話 Tel.		備考 Remarks

**聲 請 事 項
The Request**

一、聲請人即受刑人 因 案
件，經判處 有期徒刑 年 月 日 確定在案，並經 貴署 年
月 日 拘 役 號 字第 號通知到案執行。

1. The Applicant, a sentenced person, has been sentenced to
a fixed-term imprisonment years and days
a short-term imprisonment days under the case
subject to the final judgment. Your Office has given the Notice
zhi No. for execution on [month] [date], [year]

二、茲聲請人因(1)心神喪失(2)懷胎五月以上(3)生產未滿二月(4)現罹疾病

恐因執行而不能保其生命(5)應徵(召)入營服役情形(6)其他_____

_____情形，請准予於痊癒後或該事故消滅前或

退伍(解除召集)前，延期執行。

2. The Applicant (1) has been suffering from a mental disorder, (2) is five months or more pregnant, (3) just gave birth in the past two months, or (4) has been diagnosed with an illness, which may cause death if admitted to the jail, or (5) is listed (called-up) for military service or (6) other _____. Please grant the postponement of execution until the Applicant recovers from the illness, the occurrence no longer exists or the Applicant is discharged from military service.

三、證明文件：

3. Supporting Document:

此 致
臺灣雲林地方檢察署
TO
Taiwan Nantou District Prosecutors Office

聲請人 (簽名蓋章)
Applicant (Signature/Stamp)

中 華 民 國 年 月 日
Date: (mm)/ (dd), (yyyy)

註記：本表免費供應，僅供對管轄檢察署聲請之用。

Note: This free legal form can only be used for application in the Prosecutors Office with jurisdiction.